

Mødereferat: *Afdelingsbestyrelsen – afd. 12*

Møde dato: 18/2 2019

Tilstede: *Birthe, Arne, Christa, Kenneth*

Afbud/Fraværende: -

Referent: *Arne*

Næste møde

- Mandag 8/4-2019, kl. 18.30-20.00 i bestyrelses-rummet

Generelt:

- Information om at Tommy ikke længere er suppleant

Fliser til bænke:

Afløber forslag til Thorvald/Jesper [**Birthe**]

Sommerfest:

- Tag kontakt med Jens Peder i afd 10. (+afd 3) [**Arne**]

Afspærre P-pladser for enden af nr 15:

- Placere 2-3 sten her. Kontakt Thorvald/Jesper [**Birthe**]

Til markvandring:

- Skraldepladser. Midt for forreste blok + mindre anlæg foran nr 7
- Juletræ / flagstang nær nr 7
- Asfalt på fodboldsbanen – pris ?
- Maling af gulv i gildesal
- Hjertestarter - (*hør Søbo om muligheder – evt fælles med nabo afd.*)

Petanque bane(r): Kontakt Thorvald/Jesper [**Birthe**]

Gildesal:

- reoler i køkken / maling af gildesal (ikke gulv). Frivillig-dag i forår [**Christa/Birthe**]
- incl. male køkken (væg og fliser)

Beplantning:

- Cypress, sommerfuglebuske, paradisæble buske,
- gran/cypress mod kollegiet
- Beplantes på frivillig-dag til efteråret [**Kenneth/Arne**]

Forlag til afd.mødet:

- Forslag om nye, brandsikre, indbrudssikre hoveddøre [**Birthe**]
- Forslag om nye, altandøre/sovevær.vinduer [**Birthe**]

Rengøring:

- Ønske om bred, blød kost i kældergange. Start med en v gildesal [**Arne**]